

CHINA-MALAYSIA BELT & ROAD DESK

中马一带一路专柜

No matter which part of China you are located in, by leveraging on our China team's expertise, network and geographical presence in China, ShineWing TY TEOH can help you set up your businesses in Malaysia, hassle-free.

借助我们中国团队的专业知识、经验、中国网络和地理位置，无论如何您所在哪个地区的中国，信永中和马来西亚将帮助中国企业在马来西亚无忧无虑的建立企业。



ONE BELT ONE ROAD INITIATIVES 一带一路的发起

One Belt one Road ("The Silk Road Economic Belt and The 21st century Maritime Silk Road") initiated by the People of Republic China's Government in 2013 and was to focus on creating networks for more efficient and productive free flow of trade as well as the integration of international markets both physically and digitally.

The initiative includes six international corridors:

1. The new Eurasia land Bridge;
2. The China-Mongolia-Russia Economic Corridor;
3. China-Central Asia-West Asia Economic Corridor;
4. China-Indochina Peninsular Economic Corridor;
5. China-Pakistan Economic Corridor;
6. Bangladesh-China-India-Myanmar Economic Corridor

中国政府于2013年发起的一带一路 ("丝绸之路经济带 二十一世纪海上丝绸之路"), 并将重点放在建立更高效、更富有成效的自由贸易流通网络以及物质和数码化国际市场的整合。

该倡议包括六个国际走廊：

1. 新欧亚大陆桥;
2. 中国 - 蒙古 - 俄国经济走廊;
3. 中国 - 中亚 - 西亚经济走廊;
4. 中国 - 东南亚半岛经济走廊;
5. 中国 - 巴基斯坦经济走廊;
6. 孟加拉-中国-印度-缅甸经济走廊



WHO WE ARE 关于中国信永中和和与马来西亚信永中和

ShineWing China Practice established in the early 1980s with HQ located in Beijing and has expanded across in the major cities of China, including Shenzhen, Chengdu, Shanghai, Xi'an, Tianjin, Qingdao, Changsha, Changchun, Yinchuan, Jinan, Dalian, Kunming, Guangzhou, Fuzhou, Nanjing, Urumqi, Wuhan, Hangzhou, Taiyuan, Chongqing, Nanning and Hefe.

ShineWing China is a registered auditor of public interest entities trade on two China Stock Exchange, the Shanghai Stock Exchange and the Shenzhen Stock Exchange including A-Shares, B-Shares and H-Shares and served more than 240 public listed companies in China including China State-owned enterprises, Fortune 500 and multi-national corporations.

Today, ShineWing International has been established as a global network of independent accounting and consulting firms, ShineWing member firms communicate and work with one another closely being part of ShineWing network, and with the leverage of our China team's expertise, experiences, network and geographical presence in China, no matter which part of China you are located, ShineWing TY TEOH helps China business venture into Malaysia without hassle-free experiences.

中国信永中和业务于二十世纪八十年代初成立，总部位于北京，在中国主要城市都设有办公室包括深圳，成都，上海，西安，天津，青岛，长沙，长春，银川，济南，大连，昆明，广州，福州，南京，乌鲁木齐，武汉，杭州，太原，重庆，南宁和赫菲。

中国信永中和是在中国证券交易所，上海证券交易所和深圳证券交易所（包括A股，B股和H股）上市的公共利益实体的注册审计机构，客户包括在中国240多家上市公司，国有企业，财富500强和跨国公司。

今天，信永中和国际已经建立起自方的独立会计与咨询事务所的全球网络，成为信永中和全球网络的一部分，信永中和成员公司彼此互相沟通与密切合作，并借助我们中国团队的专业知识，经验，中国网络和在地理位置，无论如何您所在哪个地区的中国，信永中和马来西亚将帮助中国企业在马来西亚无忧无虑的建立企业。

WHAT'S OUR TRACK RECORD 我们的往绩记录

China One Belt One Road Businesses venture into Malaysia have engaged us for ongoing work or specific projects. **Client Reference** are available upon request.

中国“一带一路”的一些企业来马来西亚建立企业已经聘请我们参与他们正在进行的工作或具体项目。客户参考可根据要求提供。

CLIENT REFERENCES IN CHINA 中国客户参考



WHY ShineWing TY TEOH 为什么选择信永中和迪威？

ShineWing TY TEOH is a leading regional chartered accountants, tax, transfer pricing, valuation and consulting group with office presences in Malaysia to provide a diverse spectrum of business solutions and consulting services to public listed companies, Fortune 500 companies, multi-national corporations, local small and medium companies representing a cross section of major industries.

信永中和迪威是一所领先的区域会计事务所，在马来西亚设有办事处，为上市企业、财富500强企业、跨国企业及中小型企业提供多种业务解决方案与服务包括会计、税务与商业咨询。

+ Registered Auditor of Public Company Accounting Oversight Board (PCAOB), USA

美国上市公司会计监督委员会的注册审计师

+ Approved Auditor of Labuan Financial Services Authority (Labuan FSA), Malaysia

马来西亚纳闽金融服务管理局注册审计师



Member firm of ShineWing International
- Top 20 international accounting network and association.

信永中和国际成员所 - 会计公告发布的全球20大国际会计师事务所联盟

www.shinewinginternational.com



Member firm of Praxity - The world's largest alliance of independent accounting firms.

PRAXITY 国际成员所 - 全球最大独立会计师事务所联盟

www.praxity.com

WHAT WE OFFER 我们的专业服务

- + Audit & Assurance + BPO & Business Advisory + China Desk + Digital Transformation and Data Analytic
- + Family Office & Private Client Services + Financial & Transaction Advisory + Japan Desk + Migration Advisory
- + Market Entry Advisory + Myanmar Desk + Offshore Advisory + Risk & Governance Advisory + Singapore Desk + Tax Advisory + Transfer Pricing Advisory + Valuation Advisory
- + 审计 + 商务外包与咨询 + 中国企业服务部 + 数字化转型及数据分析 + 家族办公室及私人客户服务 + 企业融资与并购咨询 + 日本企业服务部 + 移民服务 + 市场进入咨询 + 缅甸企业服务部 + 离岸咨询 + 风险管理及内控咨询 + 新加坡企业服务部 + 税务咨询 + 转让定价咨询 + 估值咨询

100+ Countries
630+ Locations
42000+ Professionals

Audit | Tax | Advisory | Transfer Pricing | Valuation

[W shinewingtyteoh.com](http://www.shinewingtyteoh.com)



Kuala Lumpur 吉隆坡	T +603 780 55022	Johor Bahru 柔佛	T +607 595 2299	Penang 槟城	T +604 296 6730 / +604 371 3318
Labuan 纳闽岛	T +6087 599 328	Muar 麻坡	T +606 952 0205	Sitiawan 实兆远	T +605 688 5112
IpoH 怡保	T +605 546 3388				